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 معاون سازمان انرژی اتمی مطرح کرد:   

نزدیک به ۱۰ ســال پیش کارشناسان نسبت به کاهش 
منابع آب شــیرین در کشورمان هشــدارهای جدی 
می دادند و معتقد بودند که کاهش ۷۱ درصدی آب های 
تجدیدپذیر ایران در نیم قرن گذشته اتفاق افتاده است. 
درچند وقت اخیر نیز در مناطق جنوبی و جنوب غربی 
کشــور چالش های جدی در زمینه تأمین آب شیرین 
پیش آمده اســت. از ســوی دیگر در شهرهای بزرگ 
صنعتی چالش جدی پساب های صنعتی روز به روز پر 
رنگ تر می شود و سطح نگرانی ها را بالاتر می برد. سوال 
اینجاســت که با وجود تمامی این مشکلات می توان 

چاره ای برای برون رفت از این بحران ها اندیشید؟
یکی ازکاربردهای فناوری های هسته ای که نقش مهمی 
در زندگی مردم دارد، قابل شــرب کردن آب مصرفی 
اســت. در مواردی کــه نتوان از نهرها و ســفره های 
زیرزمینی آب قابل شــرب استخراج کرد، نمک زدایی 
آب دریا و آب های زیرزمینی معدنی یا فاضلاب های 

شهری در اولویت بعدی قرار می گیرند.
بیشــتر موارد نمک زدایی در زندگی امروز با استفاده از 
سوخت های فسیلی انجام می شوند که منجر به بالارفتن 
میزان گازهای گلخانه ای می شوند. معمولاً نمک زدایی 
هســته ای یکپارچه در کارخانه با بیش از ۱۵۰ ســال 
قدمت، در کشــورهای قزاقستان، هند و ژاپن به وفور 

انجام می شود.
با توجه به اینکــه رآکتورهای عمل کننده هیچ یک از 
گازهــای گلخانه ای را که در گرمایش کره زمین نقش 
دارند، ترشح نمی کنند، می توان از آن به عنوان راه حلی 
برای شــیرین کردن آب های شور و قابل شرب کردن 
آن ها استفاده کرد. همچنانکه رئیس سازمان انرژی اتمی 
گفته است: »هر جا که نیروگاه اتمی بسازیم آب شیرین 

کن در کنارش خواهیم داشت.«
محمد اسلامی همچنین از سرمایه گذاری برای ۷۰ هزار 
مترمکعب آب در اســتان بوشهر خبر داده و وعده داده 
است که دو ساله آنرا تحویل دهند. علاوه بر این سازمان 
انرژی اتمی برنامه هایی برای شــیرین کردن آب استان 
سیستان و بلوچستان دارد و اسلامی در این زمینه گفته 
اســت: »شرکت نیروگاه های اتمی ایران مکران و ایران 
هرمز را فعال کردیم زمینه ها و سایت ها فراهم و انتخاب 
شده است و در فرایند دریافت زمین و مطالعات میدانی 
و انتخاب سیســتم و اقدامات فنی مهندسی هستیم که 
در یک زمان بندی فشرده با الگوی تأمین مالی متفاوتی 
که برایش تعریف کردیم دچار افت مالی نشــوند. آب 
شــیرین کن هم برای هر دو استان مورد اشاره در نظر 

گرفته شده است.«
در همین راستا و برای اطلاع بیشتر از برنامه های سازمان 
انرژی اتمی به ســراغ ســید پژمان شیرمردی، معاون 
سازمان انرژی اتمی و مدیرعامل شرکت توسعه کاربرد 
پرتوها رفتیم. وی معتقد است »استفاده از انرژی اتمی 
و فناوری صلح آمیزهسته ای برای بهبود کیفیت زندگی 
مردم همان بخش معرفی نشده و مغفولی است که عموم 
مردم از آن آگاهی ندارند، در حالی که با استفاده از این 
فناوری می توان بخشی از ابربحران ها مانند کمبود آب 

شیرین و یا پســاب های صنعتی را حل کرد.« در ادامه 
مشروح صحبت های معاون ســازمان انرژی اتمی با 

خبرنگار مهر را می خوانید.
ســازمان انرژی اتمی، در چند وقت اخیر پروژه های 
آب شیرین کن را در مناطقی از کشور آغاز کرده است. 
چقدر فناوری صلح آمیز هسته ای می تواند در مدیریت 

ابر بحران کم آبی در کشورمان تأثیرگذار باشد؟
یکی از کاربردهای مهم فناوری صلح آمیز هســته ای 
در بحــث آب اســت. این فنــاوری می تواند هم در 
صرفه جویی آب و هم در تولید آب شیرین تأثیرگذار 
باشد. تصفیه پساب های صنعتی، کاهش آلودگی هوا و 
نگهداری مواد غذایی برای مدت زمان طولانی برخی از 
مهم ترین چالش هایی است که کشورهای مختلف با آن 
دست به گریبان هستند. حالا دانشمندان روش های مؤثر 

و ایمنی برای حل این چالش ها پیدا کرده اند.
این تکنولوژی در بخش صرفه جویی آب چه نقشی 

را ایفا می کند؟
با توجه به اینکه بخش عمده ای از آب مصرفی کشور 
در بخش کشاورزی است، با استفاده از فناوری هسته ای 
می توان محصولاتی را تولید کرد که میزان مصرف آب 
را در محصولات کشــاورزی یک سوم کمتر می کند. 
ســوپرجاذب ها می تواننــد در کاهــش مصرف آب 
محصولات کشاورزی بسیار تأثیرگذار باشند. بنابراین 
در بحث مدیریت منابع آب و صرفه جویی در مصرف 
آب می توانیــم موادی را تولید کنیم که در فرآیند تولید 
این مواد از فناوری صلح آمیز هسته ای یا پرتوها استفاده 

می شود.
در بخــش تولید آب شــیرین چگونه می توانیم از 

فناوری صلح آمیز هسته ای استفاده کنیم؟
امــروزه روش های مختلفی در دنیا بــرای تولید آب 
شیرین وجود دارد. یکی از مهمترین روش های تولید 
آب شیرین در دنیا استفاده از نیروگاه های هسته ای است. 
نیروگاه های هســته ای بزرگ ظرفیت تولید بالای آب 
شیرین را دارند. نیروگاه اتمی بوشهر واحدی را دارد که 
می تواند روزانه تا ۷۰ هزار متر مکعب آب شیرین تولید 
کند. در سند راهبردی سازمان انرژی اتمی و همچنین 
باتوجه به دستور مقام معظم رهبری تولید حدود ۲۰ هزار 
مگاوات برق هسته ای پیش بینی شده است. تولید ۲۰ 
هزار مگاوات برق هسته ای فرصت مناسبی است که در 

کنار آن تولید آب شیرین را هم دنبال کنیم.
چطور؟

در فرآیند خنک ســازی سیکل های رآکتور هسته ای 
می توانیم تأسیسات شیرین سازی آب را نصب کنیم. 
یعنی به عنوان یک واحد جانبی رآکتور هسته ای آن را در 
نظر بگیریم. برنامه داریم که بتوانیم واحدهای ارزشمند 
و راهبــردی را در این نیروگاه ها اجرایی کنیم تا بتوانیم 
بخشی از آب مصرفی کشور را حداقل در مناطقی که 
نیروگاه های هسته ای دارند تأمین کنیم. به نحوی با یک 
تیر دو نشــان می زنیم. یعنی هم تولید برق می کنیم که 
امروز نیاز اساســی کشور است، هم تولید آب شیرین 
می کنیم که بازهم نیاز اساسی کشور و مردم ماست. اگر 

بخواهیم به عنوان یک روش کاربردی با بهره وری بالا 
برای تولید آب شیرین صحبت کنیم، استفاده از رآکتور 
هســته ای اســت. روش های دیگری هم در صنعت 
هســته ای برای تولید آب شــیرین وجود دارد که آن 
روش ها بیشــتر هزینه بر هستند. برخی روش ها تولید 

کمتری دارند که به صرفه نیستند.
روشی که استفاده می شود عوارض جانبی و سلامتی 

ندارد؟
خیر. در روشــی که استفاده می کنیم از گرمای سیستم 
خنــک کننده بهره گیری می شــود. یعنی هیچ ارتباط 
فیزیکی میان آب درون رآکتور که خنک کننده رآکتور 
هست و سیکل بیرونی برای شیرین سازی است، وجود 
ندارد. یعنی از گرمای حاصل از بیرون تأسیسات برای 
فرآیند شیرین سازی استفاده می شود. فرآیند آن چیزی 
شبیه به نیروگاه های سیکل ترکیبی است. بنابراین کاملًا 
ایمن و قابل استفاده است. در تمامی دنیا به عنوان امری 

متداول یافته شناخته شده است.
این پروژه های در کدام شهرها اجرا شده است؟

در بوشــهر چون نیروگاه هســته ای وجود دارد آغاز 
شــده است. با توجه به دســتور رئیس سازمان انرژی 
اتمی مبنی بر راه اندازی و تأسیس نیروگاه هسته ای در 
حاشیه خلیج فارس به ویژه سواحل مکران و همچنین 
منطقه ای از شمال کشور برنامه های انتخاب سایت آغاز 
شــده است. در آینده نزدیک این اقدامات آغاز شده و 
بخشــی از مشکلات کشور که تأمین آب شرب است 
رفع می شود. اینجاست که مردم طعم انرژی هسته ای را 
به صورت واقعی می چشند و به عبارتی انرژی هسته ای 

بر سفره های مردم می نشیند.
در رابطه با پساب های صنعتی و تصفیه آنها با استفاده 
از انرژی هسته ای چه اقداماتی صورت گرفته است؟

در رابطه با مدیریت آب ها که صحبت شــد، علاوه بر 
تولید سوپرجاذب ها و کاهش مصرف آب در بخش های 
مختلف کشاورزی، با استفاده از پرتوها می توانیم میزان 
بار میکروبی و مواد شیمیایی پساب ها را کاهش دهیم. 
پساب ها یا پساب های شهری هستند و یا پساب های 
بیمارستانی و یا صنعتی هســتند. درون این پساب ها 
دو موضوع بسیار مهم است. یکی وجود بار میکروبی 
و دیگری وجود مولکول های آلی و یا مواد شــیمایی. 
مســائل و مشکلات دیگری مانند فلزات سنگین و … 
هم وجــود دارد. به طور کلی این دو موضوع اهمیت 
بسیاری دارند. با پرتودهی اشعه وقتی به فاضلاب و یا 
پساب برخورد می کند. میکروب ها را کاهش می دهد. 
پرتو وقتی به ماده شــیمیایی و یا آلی برخورد می کند، 
می شــکند و باعث رسوب آنها می شود. در یک میزان 
دز مشخص و در کنار روش های دیگر، می توانیم آبی 
را آماده کنیم که قابلیت استفاده در صنعت و کشاورزی 
را داشته باشد. یعنی یک پسابی که معضل بوده به عنوان 
یک ظرفیت نگاه می کنیم. یک تهدید را به یک فرصت 

تبدیل می کنیم.
برای کاهش بار میکروبی و مواد شــیمیایی پساب ها 
از دســتگاهی به نام شتابدهنده های الکترونی استفاده 
می کنیم. این شتابدهنده های الکترونی در انرژی پایین 
قادر هستند میزان BOD و COD آب را کاهش دهند. 
روش های دیگری هم مانند روش استفاده از پلاسمای 
ســرد وجود دارد که آن هم در سازمان انرژی اتمی در 
حال بررســی است. طرحی هم در یکی از نقاط کشور 

در دست بررسی است.

مشکلآبشربراباساختآبشیرینکن
حلمیکنیم

        اقتصاد کیش -   معاون ســازمان 
انرژی اتمی گفت: با اســتفاده از فناوری 
صلح آمیز هســته ای می توان بخشی از 
ابربحران ها مانند کمبود آب شــیرین و یا 

پساب های صنعتی را حل کرد.

اقتصاد کیش -    معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری هرمزگان گفت: بر اساس 
آخرین ارزیابی های انجام شده، هرمزگان در پنج شاخص اقتصادی از استان های سرآمد 

کشور شناخته شده و رتبه ممتاز دریافت کرده است.
عادل شهرزاد  افزود: احیای واحدهای راکد، اصلاح فرآیندهای صدور مجوزها، ایده 
ابتکاری کیف ســرمایه گذاری با مجوزهای آماده از موارد صدرنشینی یا درجه ممتاز 

هرمزگان در مقایسه با سایر استان هاست.
وی اضافه کرد: در حوزه تامین منابع بانکی و تخصیص اعتبارات و پرداخت تسهیلات 
نیز هرمزگان رتبه نخست شناخته شده است که در این بخش ۲ هزار و ۸۰۰ میلیارد 
تومان تسهیلات از محل تبصره ۱۶، یکهزار و ۱۰۰میلیارد تومان از محل تبصره ۱۸و 
۶ هزار میلیارد تومان از محل اعتبارات مصوبات سفر رییس جمهوری و ۹۰۰ میلیارد 

تومان برای رونق تولید، بخشی از عملکردهای این شاخص است.
شهرزاد مجموع تسهیلات پرداخت شده را حدود ۱۲ هزار میلیارد تومان اعلام و اضافه 
کرد: عملکرد بانکی یاد شده در رسیدن به رتبه نخست کاهش نرخ بیکاری نیز تاثیر 
مستقیم داشت و در حالی که تعهد ایجاد اشتغال استان در سال گذشته ۳۸ هزار و ۷۰۰ 

نفر بود، برای ۵۰ هزار و ۷۰۰ نفر شغل ایجاد شد.

معاون استاندار هرمزگان : 

هرمزگاندرپنجشاخص،
سرآمدکشوراست

طرحهایپرورشماهیدرقفس،
تحتحمایتشیلاتاست

اقتصاد کیش-  مدیرکل شیلات هرمزگان باتوجه به فشار بر ذخایر آبزیان و تحقق 
برنامه های تحولی وزارت جهادکشاورزی گفت: در حال تشویق و حمایت از جامعه 
صیادی و سرمایه گذاری برای ورود به حوزه های آبزی پروری به ویژه پرورش ماهی 

در قفس هستیم.
مســعود بارانی  در نشست بررسی فعال سازی مجوزهای پرورش ماهی در قفس و 
طرح های تکثیر ماهیان دریایی در استان، با بیان اینکه پرورش ماهیان دریایی در قفس یک 
ظرفیت فعال در حوزه دانش بنیان، اشتغال زایی، تامین امنیت غذایی و اقتصاد مقاومتی 
است، تصریح کرد: بدون شک با افزایش حمایت  از این صنعت و رفع موانع توسعه ای 

آن می توان اتفاقات خوبی را در حوزه اقتصاد استان و کشور رقم زد.
وی بیان کرد: اســتفاده از ظرفیت آب دریا، اســتفاده نکردن از آب شیرین در این طرح 
باتوجه به محدودیت های آن، نیاز نداشــتن به ســرمایه گذاری سنگین و ثابت، رشد 
مناســب ماهی ها در دوره هشــت تا ۱۰ ماهه و طعم خوب ماهی و بازارپســندی از 

مهم ترین مزایای پرورش ماهی در قفس است.
مدیرکل شیلات هرمزگان اظهار کرد: همچنین توجه ویژه به پویایی بیشتر در مسیر 
تولید بچه ماهی، تمرکز اتحادیه و تشکل های آبزی پروری برای تامین بچه ماهی مورد 

نیاز این صنعت و ارتقای تلاش در مراکز تکثیر ماهیان دریایی را در دستورکار داریم.
بارانی ادامه داد: صیانت بیشتر از ذخایر، نگرش اکوسیستم محور، کاهش فشار بر ذخایر 
و بهبود معیشت و اقتصاد صیادان باتوجه به کاهش ذخایر را از مهم ترین دلایل دعوت 

جامعه صیادی برای ورود به آبزی پروری است.
وی با اشاره به نقش و اهمیت تولید ماهیان دریایی در راستای اشتغال زایی، رونق تولید و 
توسعه پایدارگفت: استان هرمزگان به عنوان قطب مهم پرورش ماهی در دریا با ظرفیت 
شــناخته شده افزون بر ۱۱۳ هزار تن در کشور مطرح است که خوشبختانه در دولت 
مردمی تلاش های خوبی برای به بهره برداری رساندن این ظرفیت در استان با حمایت 
ســازمان شیلات ایران و استانداری هرمزگان انجام شده است که امید است با همت 
بخش خصوصی هرچه سریع تر شاهد به تولید رسیدن و ارتقای تولید این مزارع باشیم.

گام های خوبی در حوزه توسعه پرورش ماهی در قفس برداشته ایم
مجری طرح توسعه پرورش ماهی در قفس سازمان شیلات ایران نیز در این نشست با 
بیان اینکه استان هرمزگان ظرفیت های خوبی در حوزه های شیلات به ویژه آبزی پروری 
و صیادی دارد، تصریح کرد: اقدامات خوبی در حوزه شیلات در استان انجام شده است 
و امید است در آینده نزدیک شاهد شکوفایی شیلاتی بیش از پیش در این منطقه باشیم.

محمد جدی با تاکید برحرکت استوار در مسیر خودکفایی تولید و تکثیر بچه ماهی در 
استان بیان کرد: خوشبختانه با حمایت سازمان شیلات ایران گام های خوبی در حوزه 

توسعه پرورش ماهی در قفس برداشته شده است.
وی یادآورشــد: در شرایط کنونی همه باید در جهت تامین پروتئین مورد نیاز جامعه 
تلاش مضاعف نمایند و برای تسریع در اجرای طرح های تکثیر و پرورش ماهی درقفس 
پیگیری های جدی انجام شده که خوشبختانه شیلات هرمزگان توانسته گام های خوبی 

در این زمینه بردارد.
در این نشست نمایندگان و بهره برداران حاضر در نشست نیز به بیان مسائل و چالش 

ها و همچنین ارائه راهکارهای پیشنهادی خود پرداختند.
اســتان هرمزگان با ظرفیت افزون بر ۱۱۳ هزار تن تولید ماهی در قفس بزرگ ترین و 

مهم ترین استان شیلاتی کشور است.
پرورش ماهی در قفس در استان هرمزگان با ۹۰۰ کیلومتر ساحل و ۱۴ جزیره در یک 
دهه  اخیر به عنوان تجارتی پرسود و کم هزینه در بین انواع صیدها با استقبال صیادان و 
ساحل نشینان روبرو شده، به طوری که امروز در بین استان های ساحلی این نوع صید 

مقام نخست را در اختیار دارند.
این استان با داشتن ۳۱ هزار کیلومترمربع وسعت در سطح جزیره و دریا، منحصر به 
فردترین استان در تولید وپرورش ماهی بوده که شمار زیادی از صیادان قدیمی نیز به 
جای صید در دریا به پرورش ماهی در قفس رو آورده؛ چراکه معتقدند ضمن کاهش 
هزینه های فراوان صید، ماهی رها شده در این استخرهای دریایی به صورت تضمینی 

برداشت می شود.
هرمزگان همچنین با تولیدات شیلاتی بیش از ۳۵۰ هزار تنُ در سال رکوردار تولیدات 

شیلات کشور و همچنین قطب محصولات شیلاتی کشور است.
هرمزگان با ۲۲ بندر صیادی و صید سالانه افزون بر ۳۳۰ هزار تن انواع آبزی، ۳۰ درصد 
بنادر صیادی و ۳۶ درصد صید انواع آبزیان کشور را به خود اختصاص داده است که 

این آمارها نشان از جایگاه و اهمیت فعالیت های شیلاتی این استان در کشور دارد.

مدیرکل شیلات هرمزگان:

دهکدهآبیشهربندرکنگ
درآستانهکلنگزنی

اقتصاد کیش-     رئیس دفتر فنی اداره کل ورزش وجوانان استان هرمزگان از کلنگ 
زنی پروژه دهکده آبی شهر بندرکنگ در آینده ای نزدیک خبرداد. 

مهدی مسیحی افزود: بازدید میدانی به منظور جانمایی پروژه دهکده آبی شهر بندرکنگ 
با حضور ناظر پروژه و رئیس اداره ورزش و جوانان شهرستان بندرلنگه و مسئول فنی 

شهرداری بندرکنگ صورت گرفت.
وی با بیان اینکه در این بازدید مقرر شد که پس تملک زمین از اداره راه و شهرسازی 
به زودی مراســم کلنگ زنی پروژه برگزار شود، تصریح کرد: پروژه دهکده آبی شهر 
بندرکنگ با همکاری شهرداری و اداره ورزش و جوانان شهرستان بندرلنگه، به بهبود 

کیفیت زندگی شهروندان کمک خواهد کرد.
مسیحی با اشاره به اینکه چنین پروژه های ورزشی باعث ایجاد فضاهایی مناسب برای 
فعالیت ورزشی و تفریحی در منطقه خواهد شد، خاطرنشان کرد: در تلاشیم با ایجاد 
چنین پروژه های ورزشی نیز معرفی هرچه بیشتر پتانسیل و ظرفیت های استان هرمزگان 

به سایر استان ها و حتی کشورهای همسایه را تسهیل کنیم

بازارچهونمایشگاهدائمیصنایعدستی
دربندرعباسراهاندازیمیشود

اقتصاد کیش-      مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی هرمزگان گفت: 
با حمایت استاندار، بازارچه و نمایشگاه دائمی صنایع دستی در بندرعباس تا پایان سال 

در بندرعباس راه اندازی می شود. 
محمد محســنی با اعلام این خبر افزود: یکی از دغدغه های هنرمندان و صنعتگران 
صنایع دســتی نبود بازارچه و نمایشگاه دائمی برای عرضه محصولاتشان بوده که در 
همین راستا با دستور و مساعدت ویژه مقام عالی استان مبلغ ۵۰ میلیارد ریال از محل 
اعتبارات استانی برای راه اندازی بازارچه دائمی صنایع دستی در بندرعباس اختصاص 

داده شده است.
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی هرمزگان با اشاره به اینکه طراحی 
اولیه بازارچه و نمایشــگاه دائمی صنایع دستی انجام  شــده است، تصریح کرد: این 
بازارچه در محوطه معاونت صنایع دستی بنا می شود که هم محلی برای عرضه و فروش 
محصولات صنایع دســتی و هم محلی برای تولیدات زنده )ورکشاپ( صنایع دستی 

خواهد بود.
وی اظهار کرد: بر اساس برنامه ریزی های انجام شده، امیدواریم تا پایان سال این بازارچه 

راه اندازی و در اختیار هنرمندان و صنعتگران صنایع دستی قرار گیرد.
محسنی عنوان کرد: بیش از ۹۰ هزار صنعتگر صنایع دستی در هرمزگان وجود دارند که 
۹۸ درصد آن ها بانوان هستند و بیشتر در رشته های گلابتون دوزی، شک بافی، خوس 

دوزی، گلیم بافی، حصیربافی، صنایع دستی دریایی، سفالگری و... فعالیت دارند.

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی هرمزگان:

مصائبصادراتازبندرچارک
درنبودپلیسگذرنامه

اقتصاد کیش-    به گزارش  اقتصاد کیش  در نبود پلیس گذرنامه مدتی است شناورهای 
بندر چارک مجبورند بعد از بارگیری برای انجام امور گذرنامه راهی بندرلنگه شوند و 

این امر باعث اعتراض افراد دخیل در امر صادرات شده است 
رحیمی صادر کننده کالا از بندرچارک با اشاره به مشکلات اخیر شناورهای باری بندر 
چارک اظهار داشت : در بندر چارک حدود ۱۰ شناور باری  فعال هستند که بخاطر عدم 
استقرار پلیس گذرنامه و جهت عزیمت به کشورهای حاشیه خلیج فارس مجبورند 
بــا صــرف هزینه مضاعف   از طریق پلیس گذرنامه  بندرلنگه خروجی های خود را 
دریافت و این امر با توجه به اینکه بندر چارک یک بندر صادراتی محسوب می شود 

یک اجحاف مضاعف است 
رحیمی  بیان داشت : از اول اردیبهشت ماه سال جاری به دلیل نبود تعیین حدود مرزی 
روند صادرات انجام نمی گیرد و پلیس گذرنامه با وجود امکانات بندری فعال نیست 
در حالیکه وقتی یک بندر در جایگاه صادرات ثبت می شود بایستی این دست امور در 

همان محل انجام شود 
وی گفت ادامه این روند باعث ناخرسندی صادر کنندگان و صاحبان شناورهای باری 

شده و قطعا باعث خلل در امر صادرات می شود
ضمناً درجلســات کارگروه صادرات غیرنفتی در فرمانداری شهرستان  بندرلنگه  که 
صورتجلســات آن موجود هســت مصوب گردید که ۳ اطاق جهت استقرار پلیس 
گذرنامه وپلیس امنیت اقتصادی و قرنطینه احداث گردد که با همکاری سازمان منطقه 
آزاد کیش وشهرداری بندرچارک سریعاً احداث و بطور کامل تجهیز و تحویل نیروی 
انتظامی بندرچارک گردیده وطبق برآورد اولیه ۲میلیارد تومان بابت ساخت وتجهیزات 
هزینه شده اما همچنان این دفتر غیر فعال است و هنوز پلیس گذرنامه بندرچارک فعال 

نشده است 
این صادر کننده بیان داشت : رویه صادرات و  بارملوانی بندرچارک همزمان با گمرک 
گوگسر درشــرق استان توسط  آقای همتی استاندار سابق از طریق ویدیو کنفرانس 
افتتاح و متعاقباً با حضور فرماندار، مسئولان شهرستان رسماً افتتاح و فعالیت خود را 
از سرگرفت  لذا درخواست داریم پلیس گذرنامه در این بندر مستقر شود تا خللی در 

روند تجارت و صادرات حادث نشود 

یک صادر کننده مطرح کرد؛


